
Protokół Nr 93
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 29 maja 2020r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1245. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu -Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec poinformował Zarząd, że

posiedzenie zostało zwołane na wniosek Skarbnika Powiatu - Pani Edyty
Drążkiewicz w celu podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu
Koneckiego na 2020 rok.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz omówiła projekt uchwały

Zarządu w przedmiotowej sprawie. Oznajmiła, że proponowane zmiany związane

są przede wszystkim z częściowym rozwiązaniem rezerwy celowej na zadania
inwestycyjne drogowe realizowane z Funduszu Dróg Samorządowych w kwocie
993 436 zł. Pozostałe zmiany dotyczą zabezpieczenia środków na działania

związane z przeciwdziałaniem COVID-19 oraz realizacją przez Powiatowe
Centrum Pomocy Rodzinie projektu "Zielone światło".

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 59/2020 w sprawie zmian
w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 rok.

Ponadto Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa poinformował, że odbyło

się spotkanie w sprawie budowy sieci elektroenergetycznej linii kablowej
średniego napięcia na działce stanowiącej własność powiatu, w pasie zieleni przed
budynkiem administracyjnym Starostwa. Okazało się, że ulokowanie w/w linii
nie koliduje z zamierzeniami powiatu na tym terenie. W związku z tym na
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następne posiedzenie Zarządu można będzie wprowadzić do porządku obrad
uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości o numerze
geodezyjnym 957/16 położonej w Końskich obr. Ol, stanowiącej własność

Powiatu Koneckiego, ograniczonym prawem rzeczowym w postaci służebności

przesyłu.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 13°5 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

ProtokołOWiłi~; Monika Równicka

....................~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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